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Svar på skrivelse från Markus Nordström m.fl. (M), Lotta Edholm 

m.fl. (L), John Kåberg (C), Christian Carlsson (KD). 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 

 

Tony Mufic Jan Holmquist 

Utbildningsdirektör Gymnasiedirektör 

 

Sammanfattning 

Markus Nordström m.fl. (M), Lotta Edholm m.fl. (L), John Kåberg 

(C) och Christian Carlsson (KD) har till utbildningsnämnden 

inkommit med en skrivelse angående planer för Norra Reals 

grusplan. KFUM har kontaktat utbildningsnämndens ledamöter och 

presenterat ett förslag om att uppföra en tillfällig idrottshall på 

Norra Reals befintliga grusplan.  

 

Utbildningsförvaltningen anser att det ska prövas om en 

konstgräsplan eller en tillfällig idrottshall temporärt kan anläggas på 

den nuvarande grusplanen, så länge som det inte hindrar en framtida 

utbyggnad. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av gymnasieavdelningen i samverkan med 

avdelningen för ekonomi och samordning. 

Bakgrund/Ärendet 

Markus Nordström m.fl. (M), Lotta Edholm m.fl. (L), John Kåberg 

(C) och Christian Carlsson (KD) har till utbildningsnämnden 

inkommit med en skrivelse angående planer för Norra Reals 

grusplan. Enligt KFUM finns ett akut behov av idrottshallar i norra 
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innerstaden och detta skulle vara en tillfällig lösning i väntan på att 

KFUM:s planerade hall i Hagastaden byggs. 

 

Skribenterna önskar svar på följande frågor: 

1. I vilken utsträckning använder skolan den befintliga 

grusplanen idag? 

2. Finns det några tankar kring användningen av den aktuella 

grusplanen framöver? 

3. Hur ställer sig utbildningsförvaltningen till KFUM:s förslag 

om en tillfällig hall på Norra Reals grusplan? 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen är medveten om behovet av idrottshallar. 

Norra Reals grusplan används till idrottsundervisning inom 

schemaramen vardagar 8.00–17.00, så fort vädret tillåter. 

Grusplanen är samlingsplats vid utrymning av skolan samt används 

efter skoltid av elevföreningar för olika aktiviteter. 

 

Eftersom Norra Real är en av de mest populära skolorna i staden har 

förvaltningen undersökt möjligheterna att bygga ut på planen för att 

säkerställa nämndens mål att fler elever ska få sitt förstahandsval. 

Enligt förvaltningens elevprognoser kommer 6 000 nya elevplatser 

att behöva skapas inom den kommunala gymnasieskolan åren 

framöver och efterfrågan är som störst i innerstaden. Den förändring 

som förvaltningen, genom SISAB, eventuellt skulle genomföra 

kräver – beroende av lösning – detaljplaneändring samt täta 

kontakter med stadsbyggnadskontoret då huvudbyggnaden är 

arkitektoniskt viktig. Inget formellt uppdrag är lämnat till SISAB, i 

dagsläget förs diskussioner på tjänstemannanivå. 

 

Förvaltningen anser att utbildningsnämnden bör värna förfogandet 

över grusplanen för möjligheten till utbyggnad. För att ytan ska 

kunna användas på ett bättre sätt fram till en eventuell 

skolutbyggnad anser dock utbildningsförvaltningen att det ska 

prövas om en konstgräsplan eller en tillfällig idrottshall temporärt 

kan anläggas på den nuvarande grusplanen.  

 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Bilaga 

Skrivelse Planer för Norra Reals grusplan 

 

 


